
Comparison in Greek

Regular (dependent on length of last stem vowel): 

σοφός, σοφώτερος, σοφώτατος

δεινός, δεινότερος, δεινότατος

Irregular: learn base forms and declension, noting irregular forms

Base forms 
ἀγαθὀς ἀμείνων ἄριστος

βελτίων βἐλτιστος
κρείττων κράτιστος

κακός κακίων κάκιστος
χείρων χείριστος
ἥττων ἥκιστα

καλός καλλίων κάλλιστος
μέγας μείζων μέγιστος
μικρός μείων
ὀλίγος ἐλάττων ἐλαχιστος
πολύς πλείων πλεῖστος
ῥᾳδιος ῥᾴων ῥᾷστος
ταχύς θάττων τάχιστος

Declension 
μειζων μειζον
μειζονα OR μειζω NB μειζον
μειζονος μειζονος
μειζονι μειζονι
μειζονες OR μειζους NB μειζονα OR μειζω NB
μειζονας OR μειζους μειζονα OR μειζω NB
μειζονων μειζονων 
μειζοσι μειζοσι


